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Kérdés,

"Mit tesz Ön az esélykülönbségek mérséklésére? II. " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hányan nyertek és milyen eredménnyel dolgoztak az uniós pályázattal támogatott tanodák?

Hány tanulót helyeztek vissza normál osztályba az Utolsó Padból program keretében, hány
pedagógus, milyen program alapján, milyen eredményt ért el ezzel? Mekkora összeget
fordítottak 2006-ig a programra?

A kormány szeptembertől pályázati rendszerben viszi tovább a képesség-kibontakoztató és az
integrációs felkészítést, mert sok pénz folyt ki a költségvetésből indokolatlanul . A jogszabály
szerint a miniszter e programokhoz pedagógiai rendszert ad ki . A törvény a következőképp
definiálja a pedagógiai rendszert (95 . § (1) j) :

„az oktatási programok (pedagógiai rendszerek) - így különösen ajánlott pedagógiai program
és tanterv, valamint az erre épülő tanítást-tanulást segítő és értékelő eszközrendszer, továbbá
a gyakorlati alkalmazást lehetővé tevő, illetve segítő akkreditált pedagógusképzési és
-továbbképzési kínálat, pedagógiai szakmai szolgáltató tevékenység - kidolgozása, kiadása ; "

Az Ön elődje ilyen teljes pedagógiai rendszert nem dolgoztatott ki, illetve nem adott ki, az
erre irányuló próbálkozás - mintaprogramok, mintatantervek begyűjtése - kudarcot vallott . Ön
mikor tervezi?

Milyen eredményeket hozott eddig ez a két program? Mérték-e és ha igen, milyen módon?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . május
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